

泌尿腫瘤治療研討會(台中場)

時間：2019年4月27日(六) 13:00-18:05

地點：台中福華大飯店 501 會議室(台中市西屯區安和路 129 號)

主辦：台灣泌尿腫瘤醫學會 協辦：童綜合醫院泌尿科

※報名網址：<https://goo.gl/qtirCD>



Time	Topic	Speaker	Moderator
13:00-13:10	Opening	台灣泌尿腫瘤醫學會	江博暉 理事長
13:10-13:35	Updated evidence of chemotherapy for metastatic prostate cancer and urothelial carcinoma	中國附醫 葉士芃 主任	中國附醫 張兆祥 顧問
13:35-14:00	Updated evidence of target therapy for metastatic renal cell carcinoma	彰濱秀傳 洪啟峰 醫師	中山附醫 陳順郎 主任
14:00-14:25	Updated evidence of androgen receptor axis target agents for prostate cancer	童綜合醫院 黃立華 主任	中國附醫 黃志平 主任
14:25-14:45	Bone health management in daily practice for prostate cancer	童綜合醫院 翁瑋駿 主任	彰化秀傳 林茂盛 主任
14:45-15:05	Updated evidence neoadjuvant treatment strategy for urological cancer	台中慈濟 陳至正 醫師	彰基 王百孚主任
15:05-15:15	Coffee break		
15:15-15:55	Biology findings in CSPC and CRPC (30 mins) + discussion (10 mins)	Asan Medical Center, Korea Pro.Hanjong Ahn	童綜合醫院 童敏哲 副院長
15:55-16:20	Updated evidence of immunotherapy for metastatic urothelial carcinoma / renal cell carcinoma	林口長庚 蘇柏榮 醫師	台中榮總 王賢祥 主任
16:20-16:40	Updated evidence of surgical intervention for urothelial carcinoma and prostate cancer	中醫大新竹附醫 陳冠亨 主任	台中榮總 楊晨洸 主任
16:40-17:00	Updated evidence of survival benefit of organ sparing surgery for urological cancer	台中榮總 陳正哲 醫師	台中慈濟 李祥生 主任
17:00-17:25	Updated precision medicine for urological cancer	中山附醫 王紹全 主任	童綜合 歐宴泉 副院長
17:25-17:35	Closing		童綜合 歐宴泉 副院長
17:35-18:05	泌尿腫瘤繼續教育認證測驗		

※學分申請：台灣泌尿科醫學會、台灣外科醫學會、中華民國癌症醫學會

參加 2019 北中南泌尿腫瘤治療研討會，可獲得：**【限 TUOA 或 TUA 會員】**

1. 各場次前 50 位報名者，可獲得**【傲視群熊】**馬克杯乙個。
2. 免費贈送 TUOA 泌尿腫瘤治療指引及藥品手冊一本。
3. 您也有機會獲得泌尿腫瘤專科醫師認證哦！詳細辦法請參閱 TUOA 網站 <https://tuoa.tw/>